

Vernon Leo Cronin and Royce John King
Appellants

v.

Her Majesty The Queen *Respondent*

INDEXED AS: R. v. CRONIN

File No.: 19441.

1988: February 1.

Present: Estey, McIntyre, Lamer, Wilson and Le Dain JJ.

ON APPEAL FROM THE COURT OF APPEAL FOR ONTARIO

Criminal law — Stay of prosecution — Whether Crown's handling of a private prosecution justified a stay of prosecution of the accused.

APPEAL from a judgment of the Ontario Court of Appeal, rendered on June 13, 1985, allowing an appeal by the Crown and ordering a new trial. Appeal dismissed.

Russell J. Murphy, Q.C., and L. Bankston, for the appellants.

Brian J. Gover, for the respondent.

The judgment of the Court was delivered orally *f* by

ESTEY J.—This Court is of the view that this appeal should be dismissed. We agree with the Court of Appeal that there is no basis in law for the stay of this prosecution.

Judgment accordingly.

Solicitor for the appellants: Russell J. Murphy, Q.C., Oshawa.

Solicitor for the respondent: The Ministry of the Attorney General for Ontario, Toronto.

Vernon Leo Cronin et Royce John King
Appelants

c.

a Sa Majesté La Reine *Intimée*

RÉPERTORIÉ: R. c. CRONIN

N° du greffe: 19441.

b 1988: 1^{er} février.

Présents: Les juges Estey, McIntyre, Lamer, Wilson et Le Dain.

EN APPEL DE LA COUR D'APPEL DE L'ONTARIO

c

Droit criminel — Suspension des poursuites — La façon dont le ministère public a mené une poursuite privée justifie-t-elle la suspension des poursuites contre les accusés?

d

POURVOI contre un arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, rendu le 13 juin 1985, qui a accueilli un appel du ministère public et ordonné un nouveau procès. Pourvoi rejeté.

e

Russell J. Murphy, c.r., et L. Bankston, pour les appelants.

Brian J. Gover, pour l'intimée.

Version française du jugement de la Cour rendu oralement par

LE JUGE ESTEY—Nous sommes d'avis que ce pourvoi doit être rejeté. Nous sommes d'accord avec la Cour d'appel pour dire que la suspension de cette instance n'est aucunement fondée en droit.

Jugement en conséquence.

Procureur des appelants: Russell J. Murphy, c.r., Oshawa.

Procureur de l'intimée: Le ministère du Procureur général de l'Ontario, Toronto.